
Naar aanleiding van de RIB over de stand van zaken van het dagrecreatieterrein heeft de fractie van 

GroenLinks de volgende vraag gesteld:  

Is er in de voorbereiding ook onderzoek gedaan naar hoe dit recreatiegebied/het wandelpad zo 

toegankelijk mogelijk wordt voor iedereen, dus ook voor mensen met een beperking? Zo nee, 

waarom niet?  

 

Tijdens de besluitvormende raadsvergadering van 18 oktober 2022 is gevraagd rekening te houden 

met de toegankelijkheid van dit gebied voor mindervaliden. In het ontwerpproces voor de 

toekomstige inrichting van het gebied wordt dit aspect dan ook meegenomen.  

De aanleg van het wandelpad is al concreter. Het eerste deel van het wandelpad is straks direct 

toegankelijk voor mindervaliden. Er is rekening gehouden met de materiaalkeuze en de breedte van 

het pad. Mindervaliden kunnen voor een deel het gebied in. Aan het einde van dit deel wordt een 

draaicirkel gemaakt. In de plannen voor de toekomstige inrichting wordt de mogelijkheid 

meegenomen het brede pad op deze plek door te trekken, zodat mindervaliden ook verder het 

gebied in kunnen.  

Het tweede deel van het wandelpad is op korte termijn nog niet toegankelijk voor mindervaliden. Dit 

pad loopt namelijk naar een trap op de dijk. De trap op de dijk is geen eigendom van de gemeente en 

kruist een perceel met agrarisch vee. Ook liggen er kabels en leidingen in het dijkperceel wat het 

maken van een op- en afrit constructie lastig en kostbaar maakt. Op korte termijn is het daarom niet 

mogelijk dit deel van het wandelpad al toegankelijk te maken. 


